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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #4
13/9-23, 12:09
å Funq

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Mötet öppnas klockan 12:13 av ordförande Fredrik Carlberg.

1.2 Val av mötesordförande

Douglas Andersson nominerar Fredrik Carlberg till mötesordförande. Fred-
rik godtar.

Mötet väljer Fredrik Carlberg till mötesordförande

1.3 Val av mötessekreterare

Fredrik Carlberg nominerar Andreas Larsson till mötessekreterare. Andreas
godtar.

Mötet väljer Andreas Larsson till mötessekreterare

1.4 Närvaro

Fredrik Carlberg
Pooneh Ghaffari
Cay Lindberg
Andreas Larsson
Fanny Birath
Armin Shafiei
Andrea Söderberg
Douglas Andersson
Yrsa Rós Þórisdóttir
Nathalie Wehlin

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix
Revisor
Revisor
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1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst förekom, detta kan vara ytterst svårt att förstå då
Armin faktiskt var närvarande.

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar då alla har rätten att vara närvarande med alla befogen-
heter som behövs. Cay är dock snabb på att poängtera ut att Douglas snart
inte har det.

Vid detta tillfälle uppdagas det att Douglas har misslyckats med cirka sin
enda arbetsuppgift som appendix, nämligen att fixa fika. En enorm besvikelse
hos resterande mötesdeltagare uppstår, detta då förväntningarna var höga på
Douglas sista CNS-möte.

1.7 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Andreas Larsson nominerar Douglas som godtar. Douglas slänger den sedan
vidare på Cay, som uppmärksammar att hon tror att hon justerat varenda
CNS protokoll hittills1, trots detta godkänner hon nomineringen.

Mötet väljer Douglas Andersson och Cay Lindberg som justeringspersoner

Justeringsdatum diskuteras fram till den 4/10.

Mötet väljer justeringsdatum till den 4/10.

2 Föregående protokoll

Föregående protokoll gås översiktligt igenom, för den intresserade så finns
detta protokoll att hitta på hemsidan.

3 Uppdateringar

I vanlig ordning sitter Yrsa och tindrar.

Pooneh börjar med att gå igenom de månadsuppdateringar som har kommit
in för augusti månad. Det är dock aningen poänglöst att lista upp dessa i
protokollet då cirka alla nämnder har närvarat under mottagningen. Dock
poängteras det ut en aningens unik punkt från MULLE MECK, nämligen att

1Något som dock visade sig vara falskt
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Nebby har fått punka2. Efter en kortare diskussion om detta framkommer
det att det var mr.Appendix själv som orsakade detta. Douglas kunskaper
kring hur man framför en bil ifrågasätts kraftigt en stund varpå Cay frågar
hur han lyckades med detta. Douglas svar lyser med sin frånvaro3.

Efter att de närvarande på mötet har gjort Douglas till åtlöje ett tag så
påbörjas den traditionella rundan. Armin börjar, han mår bra och har fix-
at pluntor till styret som alldeles nyligen har ankommit, ett paket som han
verkar ha lite svårt för att öppnas4. Efter många om och men pöönas denna
kartong varpå Armin showcasear pluntorna med medhörande kalsonger, som
för smidighetens skull har en faktisk ficka.

Från Armins inkapabla förmågor att öppna en kartong uppdagas det att han
snart ska flytta hemifrån, resterande möte sitter lite oroat över att vi snart
bara kommer ha en ledamot kvar5.

I övrigt har han deltagit på mottagningen som fadder och han har i sällskap
av Douglas spelat in en video för att promota Finland.

Fanny tar över ordet, hon mår bra. Hon har deltagit under mottagningen
och skickat massa inbjundningar till andra sektioner. Douglas frågar om vi
har fått många svar varpå Fanny svarar: “Njaaa, vi har fått trakassera folk
lite för att få svar“6. I övrigt har hon skrivit nyhetsbrev, gjort saker7 och
varit på Bergs Nøllegasque där hon för det mesta gick hungrig, varpå hon
utbrister ett enormt missnöje över Nymbles vegetariska matutbud.

Ordet vandrar vidare till Andreas som mår bra. Har skrivit protokoll i vanlig
ordning, varit fadder och representerat på Bergs Nøllegasque.

Andrea fortsätter. Hon mår tipptop i vanlig ordning8. Till sin frustration
har hon haft föreläsning klockan 8 i albanova under morgonen. Arbetsmäs-
sigt har hon varit fadder på mottagningen och hållt JML-workshopen, samt
varit på möte med CBH:s JML råd som tydligen mestadels handlade om
Doktoranders problem i vardagen.

Mötet går raskt vidare till Yrsa som mår bra. Hon säger själv att hon insett
att hon är helt dum i hela huvudet efter resultatet på en workshop i Medical
Imaging. Trots detta tycks hon vid gott mod: “Jag lever mitt bästa liv som
gammal och dum i huvet“.

2Vad i hela värdlen kan ha hänt
3#dsvdv
4Utan att ens överdriva tog det cirka 5 minuter för Armin att öppna denna kartong
5#pray4armin
6Fy satan vad otrevligt
7Vad dessa saker är vet fortfarande ingen
8Lite av en catchphrase vid det här laget
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Nathalie håller sig kortfattad med att hon mår bra trots att hon tvättade
klockan 9:00 under morgonen. Hon har även signerat lite protokoll.

Rundan vandrar vidare till Cay som trots sin trötthet mår bra. Hon påstår
sig ha gjort en del, tror hon9. Annars har hon varit närvarande under vissa
delar av mottagningen, fixat ettans guide och hjälpt NLG10 angående plats
och prispaket för MTE11, vilket verkar se lovande ut.

En aningens trött Douglas tar över ordet, han mår bra trots att det nu är
mottagning och han tycks ha mycket att göra. Han tycker det ska bli kul
med Nøllegasque till helgen. Yrsa: “Är det Nollegasque på fredag?, Douglas:
“JA OCH PÅ LÖRDAG. Fø Foch Armin på Kemi blir HAHAHA “, Yrsa:
“Jag måste göra HAHAHA på Kemi.“

Ordet vandrar vidare till en aningens handikappad Pooneh som i nuläget
mår bra och befinner sig helt i extas då hon äntligen typ kan gå igen. Trots
detta har hon insett att hennes klänning har en slits på vänster sida, vilket
råkar vara samma sida som hon har gips på. Annars har hon varit på vice
ordförande-råd där det visat sig att ingen vice ordförande egentligen vet vad
ens uppgifter är12.

Sist ut är Fredrik, som för ovanlighetens skull mår bra. Han har varit på
ordförande-råd där de snackat minderåringar13. Annars har han sysslat med
en hel del sen sist, han har bland annat varit med på mottagningen där han
blivit tårtad och hållt JML-workshop, varit på W14:s Nollegasque , prutat på
finlandsresan, haft möte med NLG, strukturerat i driven och fixat lite inför
SBK15-25 ordförandevalet. Avslutningsvis ställer Pooneh en fråga: “Hade du
kul i fredags?“, Fredrik: “Det var kul“, Pooneh: “Hade du kul i söndags“,
Fredrik: “Njäeee“. Armin sätter punkt för frågestunden med att undra hur
det gick med madrassen16. Fredrik avslutar med att informera om att det är
styrelsegasque den 2/11.

9Aningens oklart
10Näringslivsgruppen
11MedTech Evening
12Tämligen oroande
13Vid en första anblick låter detta lite läskigt, det visade sig dock att det var kopplat till
pubbar och mottagning
14Sektionen för Energi och Miljö
15Sångbokskommittén
16Frågan får tala lite för sig själv och fick aldrig något riktigt svar
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4 Diskussionspunkter

4.1 Nøllegasquen 2023

Inför Nøllegasquen så ska vi ta emot lite gäster. Tanken är att dagen innan
bjuda in dem till tolvan för att käka lite pizza och dricka öl17 och sen evetuellt
ta en sväng förbi Hardox. Innan Nøllegasquen på fredag ska ett förmingel
arrangeras, detta planeras kring 15:00 så att de som är faddrar hinner träffa
sina grupper innan.

4.2 Ettans brunch

Fredrik öppnar med att fråga om äldre studenter ska få komma, dock mot
betalning, mötet är överens om att detta är en bra idé. Datum för detta
bestäms sedan till den 5/11, cirka klockan 11:00. Andrea, Fanny och Armin
utses för att vara lite mer ansvarig kring detta även fast alla kommer att
vara inblandade.

4.3 Val av Sångbokskommitté-ordförande

Valet kommer ske tisdag den kommande veckan. Tills dess måste clickers
fixas och världens tjafs utbryter kring detta. De flesta anser att detta bör
vara en appendix-grej att göra. Det uppdagas dock att alla18 ska ner till
Flempan dagen innan ändå när ettans guide ska delas ut och att detta kan
lösas då.

4.4 September-SM

Inför september-SM finns inte så mycket att planera då inga motioner har
kommit in och ingen proposition gjorts. Även budgetändringarna har redan
förberetts så sålänge inget nytt kommer in så är det ganska lugna puckar.

4.5 TF-resan

TF-resan blir av! Allt är bokat och klart!

Pooneh sitter och fullständigt misshandlar Claes genom att sätta munkavle
på honom, trots att denne ännu inte yttrat sig under mötet19.

Lite generella diskussioner fortsätter sedan om TF-resan. Nattis frågar om
tanken är att även den nya appendixen ska få en garanterad biljett trots att
denne inte hunnit blivit vald än när biljettsläppet är. Svaret blir att tanken
är att en biljett lämnas till detta20. Yrsa fortsätter med att deklarera att

17Eller cider/alkfritt om man är sån
18Vilket inte blev alla
19Vem är Claes?
20Något som blev för svårt att lösa logistiskt då hotell och båt behövde namn innan valet
av appendix skedde
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hon definitivt inte kommer missa finlandsresan, om hon inte får biljett så
kommer hon åka privat. Datum för biljettsläpp diskuteras vilket måste ske
innan den 21/9 för att namn på alla resande måste finnas då.

Innan mötet går vidare till nästa punkt noterar Yrsa att Douglas sitter och
småsurar, då han anser sig ha saker att göra och mötet diskuterar lite smått
irrelevanta saker. Fredrik svarar: “Aa, det skiter jag i“21.

4.6 Projektarbeten

Projektet kring alumnimedlemskap nämas som speciellt viktigt och för det
kommer det krävas stadgeändringar vilket innebär att propositionen som be-
hövs för detta behöver röstas igenom på två efterföljande SM. Utöver detta
bör lite PM ses över för representation samt uppdatering av mallar i drop-
boxen.

4.7 Utvecklingssamtal

Fredrik vill ha ett kort snack med alla i styrelsen angående sin post och vad
man siktar på att åstadkomma. Douglas frågar om han kommer bjuda på
kaffe. Fredrik biter tillbaks med att Douglas inte kommer vara där ändå då
han klivit av men han erbjuder trots allt ett avslutningssamtal. Armin: “Ni
kommer ju bara sitta och pilla på varandra“. Fredrik säger sedan att han
helst vill ha möten utan pill. Under hela denna ordväxling har Pooneh suttit
och cringeat i hörnet och utbrister: “DU MÅSTE SLUTA ANVÄNDA
ORDET PILLA ARMIN“.

5 Övriga frågor

Styrelsemiddagar ska planeras, ambitionen är att bjuda alla på hösten. Dis-
kussion sker kring vilka vi vill bjuda och när.

Pooneh tar sedan upp att alla bör klura lite kring vilka vi vill bjuda till
jublet, detta då vi har lite mer fria händer då än vad vi har för Nøllegas-
quen. Vilka detta kommer bli dock bordläggs till ett annat möte.

Slutligen anser Armin att vi bör ha en takeover på instan för varje styrel-
semedlem och att detta vore en rolig sak att göra. Fanny anser att Fredriks
dag bör vara samma dag han fyller 23 solvarv, vilket även råkar vara dagen
för jubelbanketten.

6 Nästkommande möte

Kommer att bestämmas internt i chatten.

21Och resterande medlemmar på mötet för den delen
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7 Mötets högtidliga avslutning

Fredrik avslutar mötet klockan 14:07.

Vid protokollet Justeras

Andreas Larsson
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Fredrik Carlberg
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS
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